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Radny Rady Miasta Lublina 

Stanisław Brzozowski 

Lublin dn. 28 stycznia 2021 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 
Przewodniczącego 

Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie uzupełnienia oświetlenia przy ul. Ewangelickiej. 
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Biorąc pod uwagę pismo znak: DP.0500.108.2020 z dnia 30.12.2020 stanowiącego 
odpowiedź na moją interpelację dot. przywrócenia przez PGE zlikwidowanych w przeszłości 
punktów świetlnych na elewacjach budynków przy ul. Ewangelickiej, ul. Chopina oraz ul. Kollątaja 
informuję, iż przyjmuję przedstawione stanowisko. 

Jednocześnie [)roszę, aby w toku współpracy miasta z PGE wypracować rozwiązanie, które 
w tej sytuacji poprawi oświe!lenie rejonu najbardziej newralgicznego tj. przejścia dla pieszych 
przez ul. Ewangelicki! przed jej skrzyżowaniem z ul. Krakowskie Przedmieście. Wcześniej rejon ten 
oświetlała zlikwidowana oprawa na elewacji budynku przy ul. Krakowskie Przedmieście 47. 

Z mojej strony najbardziej rozsądne wydaje się odrworzenie punktu oświetleniowego nr 2 
przy ul. Ewangelickiej poprzez posadowienie w tym miejscu (na wysokości przyłącza 
dotychczasowej latarni na elewacji) słupa oświetleniowego w chodniku (ze względu na pozostałe 
latarnie w tej okolicy powinien być to slup betonowy). PGE Dystrybucja S. A. oddział Lublin 
mogłaby wykona<:" takif:' prace S\•Wim staraniem w ramach odtworzenia punktu oświetleniowego z 
majątku spóiki. 

W odpowiedzi proszę o przekazanie informacji jak PGE odniosło się do w/w. propozycji 
roz\viązania tego problemu. 
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